
Komunikat 3 

Pytanie 3  

Zwracam Panu uwagę na błąd w dacie  w Zapytaniu ofertowym: III Harmonogram Realizacji 
Przedmiotu Zamówienia p.1 Przygotowanie dokumentu w wersji koncepcyjnej  nastąpi do dnia 
19.11.2020 (!) 
 

 

W projekcie umowy jest: §2 
1. Strony ustalają termin wykonania kompletnego przedmiotu umowy do dnia 7.12.2020 r. 
Kolejny błąd w zapytaniu ofertowym. 

 

Zapis: "Czas realizacji przedmiotu zamówienia: nie później niż do dnia : 7..12.2021 r. przy czym: 
1. Przygotowanie dokumentu w wersji koncepcyjnej nastąpi do dnia 19.11.2020 r." jest ewidentnym 
błędem! 

 

Odp.  

W  zapytaniu ofertowym nastąpiła oczywista omyłka pisarska, Prawidłowa data to 19.11.2021 oraz  

7.12.2021 . Ponadto, termin zostanie  zaktualizowany o dodatkowe dni robocze wynikające z 

wydłużenia pierwotnego terminu na składanie ofert.  

Pytanie 4 

Uważam, że poza agregacji danych historycznych PPE powinny być podane PPE w których są już 
zainstalowane baterie kondensatorów kompensujące energię bierną. Powinny byś również podane 
moce tych baterii. 
Nie ma sensu realizacji p. 3.2.3 dla PPE w których istnieją BK .  
BK mogą wymagać regulacji lub naprawy a nie tworzenia dla tych PPE nowych rozwiązań 
technicznych. 
 

 

Odp. Przedstawione w zapytaniu ofertowym elementy opracowania są minimalnymi jakie wymaga 

zamawiający.  Zamawiający wymaga uwzględnienia w analizie również PPE w których znajdują się 

już BK celem weryfikacji ich prawidłowego działania oraz rekomendacje nowych rozwiązań 

technicznych jeśli będą tego wymagały. 

Pytanie 5 

Kiedy Zamawiający podpisze umowę z wybranym Wykonawcą. Ta informacja jest decydującą przy 
realizacji zamówienia? 

 

Odp. Niezwłocznie po wyborze wykonawcy. Orientacyjny czas zawarcia umowy od Wyboru 

wykonawcy to 7 dni, jeśli nie zaistnieją nieprzewidziane okoliczności na które Zamawiający nie ma 

wpływu.  



Pytanie 6 

Uważam, że poważnym błędem zamawiającego jest niedostateczne informacja o obiektach (PPE) z 
których faktury mają być analizowane. 
Nie podano ilości PPE a przecież właśnie to pozwoli określić zakres prac. informacja o 1200 fakturach 
to zdecydowanie za mało. Zamawiający powinien podać: 
- ilość PPE, 
- grupy taryfowe dla poszczególnych PPE (chociaż ile PPE jest w danej grupie taryfowej), 
- które PPE są wyposażone w baterie kompensujące energię bierną (moc tych baterii). 

 

Odp. Celem doprecyzowania Zamawiający dokonał rozeznania: 

— Obiekty z urządzeniami kompensującymi obecnie działającymi:  10 obiektów (PPE) 

— Liczba PPE wg taryf: 

o B23 – 16  

o B22 – 2  

o B21 – 3 

o C11 – 337 

o C11O – 760 

o C12a – 71 

o C12b – 2  

o C21 – 60  

o C22a – 1 

o C22b – 3 

o C22w – 9 

o G11 – 37 

o G12 – 3 

o R – 1 

— Ponadto,  

o 3 PPE – obsługiwane przez PKP Energetyka taryfa C11O,   

o 10 PPE – obsługiwanych przez  D-ENERGIA Sp. z o.o. C11O 

 

Pytanie 7 

Nie można określić ilości pism (znowu brak informacji o ilości PPE). 
Co oznacza zwrot "gestor sieci"? Przecież z OSD nie trzeba niczego uzgadniać. Poprawna 
kompensacja jest sprawą odbiorcy. 
 
Wymaganie w zamówieniu: "Opracowania pism, wystąpień oraz współpracy z organami 
odpowiedzialnymi za infrastrukturę techniczną, gestorów sieci, których przedsięwzięcie może 
obejmować swoim oddziaływaniem" jest nieprecyzyjne.  

 

Odp.  

Analogia do Pytania 6. W przypadku nieścisłości Wykonawca w ramach zapytania ofertowego 

zwróci się do OSD, celem uzyskania dodatkowych informacji (jeśli będzie taka potrzeba) 



Pytanie 8 

Zapis "d) Opisu przyjętej metodologii oraz kryteriów wyboru budynków" jest nieprecyzyjny. Przecież 
nie wybieramy budynków! 
 

 

Odp.  

Zamawiający doprecyzowuje zapis z ,,Opisu przyjętej metodologii oraz kryteriów wyboru 

budynków" na ,,Opisu przyjętej metodologii oraz kryteriów wyboru obiektów lub poszczególnych 

budynków jeśli obiekt składa się z co najmniej 4 PPE i jest możliwość wyreparowania 

poszczególnego PPE” 

 

Pytanie 9 

Zapis " e) Opracowania szacunkowego kosztu przedsięwzięcia," jest nieprecyzyjny. 
Jak można szacować koszt przedsięwzięcia jeżeli niektóre PPE mają baterie kompensujące? 
Prawdopodobnie wymagają regulacji lub naprawy jeśli mimo to są opłaty za brak kompensacji. 
Wnioskuję o ponowne przygotowanie Zapytania Ofertowego zawierającego dokładne informacje. 
Nowe Zapytanie powinno być poprzedzone wizjami lokalnymi na obiektach i pomiarami 
elektrycznymi pozwalającymi na określenie kosztów instalacji baterii kompensującej. 

 

Odp.  

Zamawiający nie przewiduje ponownego Zapytania Ofertowego.  Zgodnie z zapisem pkt. 1 

Zapytania Ofertowego  ,,Dokument będzie stanowił podstawę w wyborze obiektów w których 

zostaną przeprowadzone inwestycje w zakresie zakupu urządzeń do kompensacji mocy biernej w 

kolejnych latach (począwszy od 2022 r.)”, mając na uwadze powyższe przeprowadzanie wizji 

lokalnych oraz określanie szczegółowych kosztorysów przewidziane jest w 2022 r. Istotą analizy 

jest określenie optymalnej ścieżki działań aby cały proces uwzględnił obiekty o najwyższym 

potencjale zwrotu z montażu urządzeń. Przeprowadzanie wizji lokalnych w kilkuset lokalizacjach 

jest niegospodarne z punktu Zamawiającego.  


